

United Nations  Nations Unies

HEADQUARTERS • SIEGE NEW YORK, NY 10017

TEL.: 1 (212) 963.1234 • FAX: 1 (212) 963.4879

REFERENCE: M.Z.N.63.2008.LOS (Maritime Zone Notification) 27 June 2008

**United Nations Convention on the Law of the Sea
concluded at Montego Bay, Jamaica,
on 10 December 1982**

Deposit by the Republic of Mauritius of charts and lists of geographical coordinates of points, pursuant to article 16, paragraph 2, and article 47, paragraph 9, of the Convention

The Secretary-General of the United Nations communicates the following:

On 20 June 2008, the Republic of Mauritius deposited with the Secretary-General, in accordance with article 16, paragraph 2, and article 47, paragraph 9, of the Convention, charts and lists of geographical coordinates of points, as follows:

(1) Charts:

Chart entitled “Mauritius: Basepoints and Straight Baselines”, Scale 1:180,000; Datum WGS 84; January 2007;

Chart entitled “Rodrigues: Basepoints”, Scale 1:100,000; Datum WGS 84; January 2007;

Chart entitled “Agalega: Basepoints”, Scale 1:60,000; Datum WGS 84; January 2007;

Chart entitled “Saint Brandon: Basepoints and Archipelagic Baselines”, Scale 1:160,000; Datum WGS 84; January 2007;

Chart entitled “Tromelin: Basepoints”, Scale 1:12,500; Datum WGS 84; January 2007.

(2) The lists of geographical coordinates of points representing the basepoints and defining the baselines from which the maritime zones of Mauritius shall be measured, as contained in the “Regulations made by the Prime Minister under sections 4, 5 and 27 of the Maritime Zones Act 2005”; together with an illustrative map entitled “Chagos Archipelago: Archipelagic Baselines”; February 2007.

The charts and lists of geographical coordinates, as deposited by Mauritius may be consulted at the Secretariat of the United Nations (Division for Ocean Affairs and the Law of the Sea, Office of Legal Affairs, DC2-0450, telephone: (212) 963-3962 or fax: (212) 963-5847). The “Regulations made by the Prime Minister under sections 4, 5 and 27 of the Maritime Zones Act 2005” will be published in *Law of the Sea Bulletin* No. 67.

N. M.

REFERENCE: M.Z.N.63.2008.LOS (Notification Zone Maritime) Le 27 juin 2008

**Convention des Nations Unies sur le droit de la mer
conclue à Montego Bay, Jamaïque,
le 10 décembre 1982**

Dépôt par la République de Maurice de cartes marines
et de listes de coordonnées géographiques de points,
conformément au paragraphe 2 de l'article 16,
et au paragraphe 9 de l'article 47, de la Convention

Le Secrétaire général des Nations Unies communique ce qui suit:

Le 20 juin 2008, la République de Maurice a déposé auprès du Secrétaire général, conformément au paragraphe 2 de l'article 16, et au paragraphe 9 de l'article 47, de la Convention, des cartes marines et des listes de coordonnées géographiques de points, comme suit:

(1) Cartes marines:

**Carte marine intitulée "Île Maurice: Points de base et les lignes de base droites",
Échelle 1/180,000; système géodésique WGS 84; janvier 2007;**

**Carte marine intitulée "Rodrigues: Points de base", Échelle 1/100,000; système
géodésique WGS 84; janvier 2007;**

**Carte marine intitulée "Agalega: Points de base", Échelle 1/60,000; système
géodésique WGS 84; janvier 2007;**

**Carte marine intitulée "Saint Brandon: Points de base et les lignes de base
archipélagiques", Échelle 1/160,000; système géodésique WGS 84; janvier 2007;**

**Carte marine intitulée "Tromelin: Points de base", Échelle 1/12,500; système
géodésique WGS 84; janvier 2007.**

**(2) Les listes de coordonnées géographiques des points indiquant les points de
base et définissant les lignes de base à partir desquelles la largeur des zones maritimes
de la République de Maurice est mesurée, telles que contenues dans le "Règlement
établi par le Premier ministre conformément aux sections 4, 5 et 27 de la Loi sur
les zones maritimes 2005"; accompagnées d'une carte illustrative intitulée "Archipel
Chagos: Lignes de base archipélagiques"; février 2007.**

Les cartes marines et les listes de coordonnées géographiques de points, telles
que déposées par la République de Maurice, peuvent être consultées au Secrétariat des
Nations Unies (Division des affaires maritimes et du droit de la mer du Bureau des
affaires juridiques, DC2-0450, téléphone (212) 963-3962 ou télécopie: (212) 963-5847).
Le "Règlement établi par le Premier ministre conformément aux sections 4, 5 et 27 de la
Loi portant sur les zones maritimes 2005" paraîtra dans le *Bulletin du droit de la mer* no. 67.

N. M.